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P R O T O K Ó Ł Nr 4/2024 
z posiedzenia Komisji Pomocy Społecznej, 

Ochrony Zdrowia i Środowiska Rady Miejskiej w Śremie 
w dniu 21 października 2024 r.  

w Centrum Usług Społecznych w Śremie przy ul. Roweckiego 31. 
 
Przewodnicząca Komisji – Justyna Bąkowska 7 listopada 2024 r. zwołała 

posiedzenie Komisji Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Środowiska Rady 
Miejskiej w Śremie na 21 listopada 2024 r. O zwołaniu posiedzenia zostali 
powiadomieni drogą elektroniczną wszyscy członkowie Komisji oraz zaproszeni 
goście. (Zawiadomienia o posiedzeniu Komisji stanowią załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu). 

 
Członkowie Komisji obecni wg listy obecności, stanowiącej załącznik nr 2 

do niniejszego protokołu. Obecnych 4 członków komisji. 

• Radny Artur Konon – nieobecny usprawiedliwiony; 

• Radny Łukasz Brzeziński – nieobecny usprawiedliwiony; 

• Radna Katarzyna Łeńska-Szewczak – delegacja. 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Bednarowicz Katarzyna – Naczelnik PPS; 
2. Jabłońska Barbara – Naczelnik PEU; 
3. Klaczyński Tomasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Śremie; 
4. Kocemba Józef - Członek Zarządu Towarzystwa Pomocy Potrzebującym 

im. Św. Brata Alberta "Nadzieja" w Śremie;  
5. Ratajczak Sławomir – Zastępca Burmistrza; 
6. Świdurska Maria – Dyrektor CUS w Śremie; 
7. Juskowiak Agnieszka – Z-ca Dyrektora CUS w Śremie; 
8. Nowak Emilia – Główna Księgowa CUS w Śremie. 

 
Przewodnicząca Komisji po stwierdzeniu kworum pozwalającego 

na podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 15:30 otworzyła 
posiedzenie, powitała członków Komisji oraz zgromadzonych gości. 

 
Następnie poinformowała, że 12 listopada 2024 r. wpłynął wniosek 

Burmistrza o uzupełnienie porządku obrad Komisji o projekt uchwały w sprawie 
zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego kierowania mieszkańców 
Gminy Śrem do Środowiskowego Domu Samopomocy w Mosinie w latach 2024-
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2026. W związku, iż wniosek wpłynął na 7 dni przed planowanym posiedzeniem, 
został już wprowadzony do porządku obrad (pkt 2 b). 

W dalszej kolejności zapytała Radnych o inne propozycje zmian. 
Członkowie Komisji nie zgłosili zmian do porządku posiedzenia. 

 
Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu 3/2024 z posiedzenia Komisji. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie ustanowienia pomników przyrody w Gaju; 
b) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

kierowania mieszkańców Gminy Śrem do Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Mosinie w latach 2024-2026. 

3. Centrum Usług Społecznych – bieżące funkcjonowanie, plany i wyzwania. 
4. Zgłaszanie propozycji do planu pracy Komisji na 2025 rok. 
5. Sprawy bieżące w zakresie działania komisji. 

 
 
ad.1. Przyjęcie protokołu 3/2024 z posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca Komisji przekazała, że do protokołu 3/2024 z ostatniego 
posiedzenia Komisji nie zgłoszono uwag. Wobec powyższego stwierdziła, 
iż protokół z posiedzenia Komisji został przyjęty. 
 
 
ad.2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 
 

a) w sprawie ustanowienia pomników przyrody w Gaju. 
Projekt uchwały zreferowała Naczelnik PPS, Katarzyna Bednarowicz. 

 
Następnie Przewodnicząca otworzyła dyskusje w tym punkcie posiedzenia. 

W dyskusji głos zabrali: 
 Z-ca Burmistrza Sławomir Ratajczak, zapytał czy znany jest wiek drzew? 
 Naczelnik PPS odpowiedziała, że szacuje się na ok. 200 lat. 
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania ww. projektu 
uchwały. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 
0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: Justyna Bąkowska (ZA), Łukasz Brzeziński (NIEOBECNI), 
Artur Konon (NIEOBECNI), Katarzyna Łeńska-Szewczak (NIEOBECNI), Katarzyna 
Sarnowska (ZA), Nina Stępa (ZA), Paulina Szulc (ZA) 
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Przewodnicząca Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdziła, 
iż przedłożony projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie 

 
b) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

kierowania mieszkańców Gminy Śrem do Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Mosinie w latach 2024-2026. 
Projekt uchwały zreferowała Dyrektor CUS, Maria Świdurska.  

 
Następnie Przewodnicząca otworzyła dyskusje w tym punkcie posiedzenia. 

Dyskusji nie podjęto. 
 
Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania ww. projektu 

uchwały. 
Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 

0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: Justyna Bąkowska (ZA), Łukasz Brzeziński (NIEOBECNI), 

Artur Konon (NIEOBECNI), Katarzyna Łeńska-Szewczak (NIEOBECNI), Katarzyna 
Sarnowska (ZA), Nina Stępa (ZA), Paulina Szulc (ZA) 

Przewodnicząca Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdziła, 
iż przedłożony projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie 

 
Opinia Komisja w sprawie projektów uchwał stanowi załącznik 

nr 3 do niniejszego protokołu. 
 Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi złącznik do 4 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
ad.3. Centrum Usług Społecznych – bieżące funkcjonowanie, plany i wyzwania. 
Dyrektor CUS, Maria Świdurska przedstawiła prezentację dot. działalności CUS w 
Śremie. (Prezentacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 
 

Następnie Przewodnicząca otworzyła dyskusje w tym punkcie posiedzenia. 
Dyskusji nie podjęto. 
 
 
ad.4. Zgłaszanie propozycji do planu pracy Komisji na 2025 rok. 
 

Przewodnicząca Komisji Justyna Bąkowska poprosiła Radnych 
o przesyłanie do Zespołu Obsługi Rady w terminie do 22.11.2024 r. propozycji 
do planu pracy na rok 2025. 
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ad.5. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji na prośbę gościa oddała głos Panu Józefowi 

Kocembie, Członkowi Zarządu Towarzystwa Pomocy Potrzebującym 
im. Św. Brata Alberta "Nadzieja" w Śremie. 

 
Pan Józef Kocemba przekazał, że w nawiązaniu do Jego wniosku w sprawie 

powstania ogrzewalnie na terenie gminy oraz zabezpieczenia środków na ten cel 
w budżecie na 2025 rok, chciałby poinformować, iż złożył pismo o wycofanie 
przedmiotowego wniosku. Dodał, że po szerszym zapoznaniu się z tematem 
okazało się, że Z-ca Burmistrza miał rację, że jeżeli gmina miałaby stworzyć 
ogrzewalnie to musiałby ona spełnić szereg wymogów, co wiązałoby się z bardzo 
wysokimi kosztami dla gminy. Ponadto poinformował, że udało mu się 
zabezpieczyć los 4 bezdomnych: jednemu pomógł dostać się na odwyk do 
Kościana, jednemu załatwił pracę w stadninie koni w Jaszkowie, a dwaj pozostali 
również będą mieć dach nad głową w okresie zimowym. 

 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca Komisji – Justyna 

Bąkowska podziękował za udział w posiedzeniu Komisji, zamykając obrady 
o godz. 16:32. 

 
Na tym posiedzenie komisji i protokół zakończono. 
 
 
 
 

 
Przewodniczący 

Komisji Pomocy Społecznej, 
Ochrony Zdrowia i Środowiska 

 
/-/ Justyna Bąkowska 
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Załączniki do protokołu: 
1. Zawiadomienia o posiedzeniu Komisji. 
2. Lista obecności Radnych. 
3. Opinia Komisji w sprawie zaopiniowania projektów uchwał; 
4. Raport z przeprowadzonych głosowań. 
5. Prezentacja dot. funkcjonowania CUS. 

 
 
 
Protokół sporządziła: 
Marta Matuszewska 
Podinspektor  


